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Protokół Nr XXXVIII/2018 

z XXXVIII sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 19 kwietnia 2018 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 1005 

Godzina zakończenia – 1150 
 

Obradom przewodniczył Karol Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy                                  

w Sobolewie. 

Protokolant obrad – Mariola Kępka. 

Stan rady – 15 radnych. 

Obecnych – 13 radnych. Nieobecny radny Paweł Cyrta i Marian Lipiec. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

3. Grzegorz Mikulski – radca prawny, 

4. Ewa Szaniawska – Główna Księgowa Placówek Oświatowych, 

5. Sołtysi z sołectw Gminy Sobolew, 

6. Dyrektorzy szkół i przedszkoli. 

 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 3, 

4. Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli – załącznik nr 4, 

5. Podjęte uchwały: 

 uchwała Nr XXXVIII/275/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie zgłoszenia wniosku o nadanie tytułu honorowego – „Zasłużony  dla Powiatu 

Garwolińskiego”. 

 uchwała Nr XXXVIII/276/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorowi i wicedyrektorowi 

szkoły oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze w szkole, a także 

nauczycielowi, który obowiązki kierownicze pełni w zastępstwie nauczyciela, któremu 

powierzono stanowisko kierownicze; określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz pedagogów, 

psychologów i logopedów - w szkołach prowadzonych przez Gminę Sobolew. 

 uchwała Nr XXXVIII/277/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradców 

zawodowych w szkołach prowadzonych przez Gminę Sobolew. 

 uchwała Nr XXXVIII/278/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola w Sobolewie i zmiany aktu 

założycielskiego tego przedszkola. 

 uchwała Nr XXXVIII/279/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 2018-2022. 

 uchwała Nr XXXVIII/280/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

 uchwała Nr XXXVIII/281/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Garwolińskiemu na dofinansowanie 
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realizacji zadania: Przebudowa drogi powiatowej Nr 1348W Wola Łaskarzewska – Budy 

Krępskie – Sobolew. 

 uchwała Nr XXXVIII/282/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. 

 uchwała Nr XXXVIII/283/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. 

 uchwała Nr XXXVIII/284/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu i Finansów. 

 uchwała Nr XXXVIII/285/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony 

Środowiska.  

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył XXXVIII sesję 

Rady Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, radnych, sołtysów. 

 

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 14 radnych, w sesji 

uczestniczy 8 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma propozycje zmian porządku obrad. 

Wójt złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt. 7 „Informacja z działalności Rady 

Powiatu”, z powodu nieobecności radnego powiatowego Jana Tywanka. 

Wójt poprosił również o wykreślenie pkt. 16 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie przez Gminę Sobolew niezabudowanej nieruchomości gruntowej.” Wstępnie brany był 

pod uwagę zakup działki w Gończycach. Po rozdzieleniu środków okazało się, że jednak nie 

będzie możliwe zrealizowanie tej uchwały, dlatego włodarz poprosił o zdjęcie punktu 

z porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad dwóch 

następujących punktów: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu 

i Finansów. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki i Ochrony Środowiska.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wniosku Wójta o wykreślenie pkt. 7 i 16. 

W głosowaniu uczestniczyło 8 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk, Anna Sowa, Rafał Talarek i Mirosław Śliz.    

głosów “za” - 8 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie drugiego wniosku o dodanie pkt. „ 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu 

i Finansów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki i Ochrony Środowiska.” 

W głosowaniu uczestniczyło 8 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk, Anna Sowa, Rafał Talarek i Mirosław Śliz.    

głosów “za” - 8 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad po dokonanych zmianach. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze przez Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej. 

4. Ślubowanie radnego. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 8 marca 

2018 r. 

6. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesjach Rady Gminy 

w dniu 8 marca 2018 r. oraz z działalności międzysesyjnej. 

7. Informacja Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy z działalności Komisji 

między sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia wniosku o nadanie tytułu honorowego – 

„Zasłużony  dla Powiatu Garwolińskiego”. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorowi i wicedyrektorowi 

szkoły oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze w szkole, a także 

nauczycielowi, który obowiązki kierownicze pełni w zastępstwie nauczyciela, któremu 

powierzono stanowisko kierownicze; określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz pedagogów, 

psychologów i logopedów - w szkołach prowadzonych przez Gminę Sobolew. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć doradców zawodowych w szkołach prowadzonych przez Gminę Sobolew. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola w Sobolewie 

i zmiany aktu założycielskiego tego przedszkola. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Garwolińskiemu 

na dofinansowanie realizacji zadania: Przebudowa drogi powiatowej Nr 1348W Wola 

Łaskarzewska – Budy Krępskie – Sobolew. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu i Finansów. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

i Ochrony Środowiska.  

19. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po dokonanych 

zmianach. 

W głosowaniu uczestniczyło 8 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk, Anna Sowa, Rafał Talarek i Mirosław Śliz.    

głosów “za” - 8 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt – 3 

Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze przez Przewodniczącego Gminnej 

Komisji Wyborczej 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej 

w Sobolewie panią Jolantę Włodarczyk. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej odczytała treść zaświadczenia o wyborze pana 

Jana Krupy na radnego. Następnie wręczyła 

zaświadczenie składając gratulacje i życząc owocnej pracy. 

 

Pkt – 4 

Ślubowanie radnego 

Do obrad dołączył radny Rafał Talarek. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o powstanie. 

Następnie radny Jan Krupa złożył ślubowanie mówiąc: ,,Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Przewodniczący złożył gratulację nowo wybranemu radnemu. 

Pkt – 5 

Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 8 marca 

2018 r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braków głosów Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy w Sobolewie. 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk, Anna Sowa i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -10 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Protokół nr XXXVII/2018 został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pkt – 6 

Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesjach Rady Gminy 

w dniu 8 marca 2018 r. oraz z działalności międzysesyjnej 

Do obrad dołączyła radna Anna Sowa. 
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Pan Wójt zdał sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na XXXVII sesji -

załącznik nr 5. 

Następnie przedłożył informację z działalności międzysesyjnej - załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pkt – 7 

Informacja Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy z działalności Komisji 

między sesjami 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej informując, że Komisja 

obradowała w dniu 20 marca 2018 r. Podczas posiedzenia członkowie Komisji zapoznali się ze 

sprawozdaniem z pozyskanych przez Gminę Sobolew dotacji zewnętrznych oraz sprawami 

bieżącymi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, iż Komisja obradowała w dniu  

16 kwietnia 2018 r. nad zmianami do budżetu przygotowanymi na najbliższą sesję. 

 

Z kolei Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska poinformował, 

iż Komisja nie obradowała. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że Komisja od 

ostatniej sesji również nie obradowała. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa 

poinformował, że Komisja  nie obradowała. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Jako pierwsza głos zabrała radna Hanna Matyska odnosząc się do przytoczonego w protokole 

z Komisji Budżetu i Finansów stwierdzenia, że sprawa Pani Bogusz została rozwiązana. Radna 

dopytywała, czy coś zmieniło się w sprawie od posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która jakiś 

czas temu pochyliła się nad przedmiotową sprawą. 

 

Wójt wyjaśnił, iż ustalenia są takie jakie były podjęte na Komisji Rewizyjnej. Podczas Komisji 

Budżetu i Finansów padło jedynie pytanie o powyższą sprawę. Dlatego przekazane zostały 

decyzje podjęte na Komisji Rewizyjnej. 

 

Następnie radny Henryk Pukaluk zapytał, co z wnioskami złożonymi przez mieszkańców na 

wymianę pieców.  

 

Wójt wyjaśnił, iż na razie nic w tym temacie się nie dzieje. Program jeszcze nie ruszył.  

 

Najprawdopodobniej ruszy program, ale na innych zasadach. Każdy indywidualnie będzie 

musiał złożyć wniosek bezpośrednio w WFOŚiGW. 

 

Radny Henryk Pukaluk był zdania, iż należy powiadomić osoby, które składały wnioski, aby 

miały świadomość co dzieje się w tym temacie. 

 

Radny Henryk Pukaluk zwrócił się również z pytaniem do Wójta, jak ocenia stan drogi koło 

pana Flaka. 
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Wójt odpowiedział, iż przedmiotowa droga wymaga remontu na odcinku długości około 800 m. 

Włodarz był zdania, iż wobec tego, że nie ma wystarczających środków na ten cel, zmiany 

w budżecie powinny zostać przyjęte w wersji przez niego przedstawionej.  

 

Pkt – 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia wniosku o nadanie tytułu honorowego – 

„Zasłużony  dla Powiatu Garwolińskiego” 

 

Przewodniczący poprosił o składanie propozycji do tytułu zasłużony dla Powiatu 

Garwolińskiego. 

Wójt zgłosił kandydaturę Włodzimierza Kosteckiego w dziedzinie „nauka i oświata”. 

Z kolei radny Piotr Szewczyk zgłosił kandydaturę Roberta Kwaśniaka w dziedzinie „sport” 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Włodzimierza Kosteckiego. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Kandydatura została zatwierdzona jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zgłoszonej kandydatury Roberta 

Kwaśniaka. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Kandydatura została zatwierdzona jednogłośnie. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie powyższej uchwały wraz z przegłosowanymi 

kandydaturami. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorowi 

i wicedyrektorowi szkoły oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowisko kierownicze 

w szkole, a także nauczycielowi, który obowiązki kierownicze pełni w zastępstwie 

nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze; określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin oraz pedagogów, psychologów i logopedów - w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Sobolew 

Przewodniczący odczytał opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 
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W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 10 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć doradców zawodowych w szkołach prowadzonych przez Gminę Sobolew 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola w Sobolewie 

i zmiany aktu założycielskiego tego przedszkola 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec, 

Mirosław Owczarczyk i Mirosław Śliz.  

głosów “za” -11 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022 

Głos zabrała Skarbnik Gminy omawiając kolejno projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na 2018 r. oraz projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2018-2022.  

Do obrad dołączył radny Mirosław Śliz. 

Ponadto Skarbnik poinformowała, iż w związku z otrzymanym dofinansowaniem z Urzędu 

Marszałkowskiego na modernizację drogi gminnej Grabniak-Godzisz oraz ul. Leszową 

w Sobolewie, proponuje się zwiększenie dochodów o 100 tys. zł oraz zwiększenie wydatków 

na modernizację drogi gminnej Grabniak-Godzisz 89 tys. zł i 11 tys. zł na ul. Leszową 

w Sobolewie. Ponadto padła propozycja zgodnie z ustaleniami na Komisji, aby zdjąć 5 tys. zł 

z modernizacji dróg gminnych i przeznaczyć na zakup samochodu dla Państwowej Straży 

Pożarnej w Garwolinie.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie pierwszy wniosek o zdjęcie z remontu dróg gminnych 

5 tys. zł i przeznaczenie na zakup samochodu dla PSP w Garwolinie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Mirosław Owczarczyk. 

głosów “za” -12 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 
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Wniosek został podjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie drugi wniosek o wprowadzenie 100 tys. zł 

i przeznaczenie 89 tys. zł na drogę Grabniak-Godzisz i 11 tys. zł na ul. Leszową w Sobolewie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Mirosław Owczarczyk. 

głosów “za” -12 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został podjęty jednogłośnie.  

Do obrad dołączył radny Mirosław Owczarczyk. 

Radna Hanna Matyska poprosiła o przybliżenie tematu związanego z zakupem działek pod 

targowisko. Zwróciła po raz kolejny uwagę, iż propozycje tak dużych zmian powinny być 

wcześniej omówione na posiedzeniach Komisji. Radni nie mając pełnego rozeznania w temacie 

i nie wiedzą jak ustosunkować się do niego podczas głosowania.  

Wójt wyjaśnił, iż chodzi o zakup dwóch działek naprzeciwko oczyszczalni ścieków. Łączna 

powierzchnia działek to około 1 ha. Zdaniem Wójta będzie to bardzo dobry teren. Będzie go 

można wykorzystać również przy organizacji imprez typu dożynki i festyny.  

Zarządzono 10 min. przerwę. 

Wznowiono obrady po przerwie.  

Radny Henryk Pukaluk w związku z propozycją przyznania środków na doposażenie 

samochodu OSP Chotynia zwrócił się z pytaniem do radnego Mirosława Owczarczyka, czy 

podtrzymuje zdanie, które wypowiedział w 2017 r., że rezygnuje ze środków na Chotynię 

w 2018 r.  

Radny Mirosław Owczarczyk ustosunkowując się do zadanego pytania powiedział, iż nie 

potwierdza przytoczonych słów, ponieważ jasno wówczas zakomunikował, iż nie będzie brał 

udziału w podziale budżetu na 2018 r. Z kolei jeśli chodzi o nadwyżkę to jak najbardziej 

skorzysta.  

Następnie głos zabrał radny Rafał Talarek poddając pod dyskusję temat dotyczący udzielenia 

dotacji dla Klubu z Gończyc. Wyjaśnił, iż zorganizowali drużynę seniorską, znaleźli nawet 

sponsorów, ale szukają jeszcze wsparcia w Gminie. Radny wyszedł z propozycją, że może 

30 tys. zł, które ma być przeznaczone na remont drogi przy cmentarzu w Gończycach można 

by było przeznaczyć na Klub w Gończycach.  

Głos zabrał radny Roman Ochnio mówiąc, iż nie jest przeciwny wsparciu Klubu, ale uważa 

że trzeba szukać innych środków, bo propozycja przesunięcia ich z drogi koło cmentarza nie 

wchodzi w rachubę. 

Radny Piotr Szewczyk poparł przedmówcę, iż środków należy szukać gdzie indziej bo remont 

drogi jest konieczny.  

Głos zabrał Wójt mówiąc, iż jest to drażliwy temat dla ludzi związanych ze sportem. Z jednej 

strony dobrze, że mają chęci do wystartowania w Lidze Siedleckiej a z drugiej środków ciągle 

brakuje na wiele zadań. Rozpisany był konkurs na realizację zadań publicznych w zakresie 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu - w dyscyplinie piłka nożna na terenie Gminy 

Sobolew w 2018 r. Przeznaczono na ten cel 140 tys. zł. W wyniku konkursu Gminny 

Uczniowski Ludowy Klub Sportowy „ZRYW” Sobolew otrzymał 115 tys. zł, Uczniowski Klub 

Sportowy Promnik Gończyce 25 tys. zł, a na Klub Sportowy Stowarzyszenie „PROMNIK 

GOŃCZYCE” nie starczyło już środków. Niedawno ponownie wpłynął wniosek Klub 

Sportowy Stowarzyszenie „PROMNIK GOŃCZYCE” na tzw. mały grant, ale w związku 

z brakiem środków nie jest możliwe jego przyznanie. Na chwilę obecną Wójt zaproponował, 

aby nie dokonywać żadnych zmian jednocześnie obiecując, iż postara się na kolejna czerwcową 

sesję wygospodarować środki. Będzie zwrot funduszu sołeckiego bądź zostaną oszczędności 

na przetargach wówczas wydzielona zostanie kwota w budżecie na Klub sportowy 

w Gończycach.  
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Głos zabrał radny Mirosław Owczarczyk, który odnosząc się do wypowiedzi Wójta powiedział, 

iż w związku z tym, że w czerwcu przewidywana jest niewielka nadwyżka to może od razu 

przesunąć środki na Klub z remontu drogi koło cmentarza 10 tys. zł. W momencie jak pojawią 

się środki, to ponownie będzie można dołożyć do remontu drogi koło cmentarza w Gończycach.  

 

Z kolei radny Piotr Szewczyk złożył wniosek o zdjęcie 20 tys. zł z doposażenia samochodu 

OSP Chotynia i przeznaczenia na dofinansowanie Klubu Sportowego Stowarzyszenie 

„PROMNIK GOŃCZYCE”.  

Toczyła się dyskusja w powyższym temacie. 

Po odbytej dyskusje Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra 

Szewczyka.  

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec. 

głosów “za” -2 

głosów “przeciw“ - 6 

głosów “wstrzymujących się” – 5 

Wniosek został odrzucony. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia powyższej uchwały 

z uwzględnieniem przegłosowanych zmian. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec. 

głosów “za” - 12 

głosów “przeciw“ - 1 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

Pkt – 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -12 

głosów “przeciw“ - 1 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

Pkt – 14 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Garwolińskiemu 

na dofinansowanie realizacji zadania: Przebudowa drogi powiatowej Nr 1348W Wola 

Łaskarzewska – Budy Krępskie – Sobolew 

Wójt wyjaśnił, iż został zrobiony kosztorys na wykonanie odcinka drogi od cmentarza 

do starego kościoła w Sobolewie. Projekt opiewa na kwotę ponad milion złotych. W związku 

z tym Powiat ogłosił przetarg na wykonanie przedmiotowej drogi na odcinku 500 m. 

Najkorzystniejsza oferta opiewa na 780 tys. zł. Powiat wygospodarował dodatkowo z nadwyżki 

120 tys. zł jednocześnie zwracając się do Gminy z zapytaniem, czy również nie dołożymy się 

do przedmiotowej inwestycji, co umożliwiłoby rozstrzygnięcie przetargu. Wobec powyższego 

został przygotowany projekt uchwały. Jeśli Rada wyrazi zgodę na dofinansowanie, to wówczas 

będzie możliwa realizacja zadania. Ponad to Wójt wyjaśnił, iż obecny przetarg dotyczy 

wykonania parkingu przy cmentarzu i odcinka 500 m drogi wraz z chodnikiem, w kierunku 

starego kościoła. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia powyższej uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -13 
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głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

Wójt wyjaśnił, iż projekt uchwały dotyczy zakupu dwóch działek pod targowisko. Następnie 

Wójt zaprezentował lokalizacje  przedmiotowych działek na mapie.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -13 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Sobolew 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej 

Wójt wyjaśnił, iż przedmiotowa działka to ul. Antenowa. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -13 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Budżetu i Finansów 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Piotr Szewczyk zgłosił kandydaturę radnego Jana Krupę. 

Radny Jan Krupa wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 

osobowym Komisji Budżetu i Finansów dotyczących uzupełnienia składu o radnego Jana 

Krupę.  

Z uwagi na brak uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją pod 

głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -13 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

i Ochrony Środowiska 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

i Ochrony Środowiska. 

Radny Rafał Talarek zgłosił kandydaturę radnego Jana Krupę. 
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Radny Jan Krupa wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w składzie 

osobowym Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska dotyczących uzupełnienia 

składu o radnego Jana Krupę.  

Z uwagi na brak uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał ją pod 

głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta i Marian Lipiec.  

głosów “za” -13 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Pkt – 19 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Radna Hanna Matyska zapytała o wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla planowanego przedsięwzięcia pn. „Zakład produkcji nawozu organiczno 

– mineralnego GRAMED oraz kompostu z funkcją zbierania, wytwarzania i przetwarzania - na 

jakim etapie są procedury. 

Wójt poinformował, że obecnie zostały wysłane pisma do tych którzy muszą zaopiniować 

wniosek. Wróciło pismo z Powiatu i sanepidu. Podniesiona została przedsiębiorcy poprzeczka 

ponieważ musi opracować raport oddziaływania na środowisko. Protest wraz z artykułem 

z gazety zostały wysłane do inwestora i na razie nie ma żadnego ruchu ze strony przedsiębiorcy.  

Radny Leszek Urawski zapytał, czy jest możliwe zajęcie stanowiska Urzędu w obecnej chwili. 

Chodzi o to żeby Wójt wyraził swoje zdanie w powyższym temacie. 

Wójt powiedział,  że patrząc z punktu formalnego, to jeśli zostaną spełnione wszystkie 

wymagania, to nie ma nikt na to wpływu. Ale w związku z tym, że wymagania zostały 

zwiększone jest zdania, iż inwestor sam wycofa się z planowanej inwestycji.  

Radny Leszek Urawski ponownie zwrócił się do Wójta mówiąc, iż mieszkańcy są 

zainteresowani osobistym zdaniem Wójta w przedmiotowej sprawie. 

Wójt odpowiedział, iż uważa że nie jest to dobra inwestycja dla Gminy Sobolew. Była by 

uciążliwa dla mieszkańców szczególnie tych mieszkających najbliżej.  

 

Radna Hanna Matyska zapytała, czy protest mieszkańców ma jakieś znaczenie w procesie 

wydawania decyzji. 

Wójt odpowiedział, że w związku z tym, iż na inwestora został nałożony wymóg opracowania 

raportu oddziaływania na środowisko, to protest ma bardzo duże znaczenie, ponieważ przy 

opracowywaniu dokumentu muszą być przeprowadzone konsultacje społeczne 

z mieszkańcami.  

Radna Hanna Matyska zapytała czy to prawda, że mają maszyny sprzątać ul. Kościuszki. 

Wójt odpowiedział, że jest to droga wojewódzka i przynajmniej raz w roku taka akcja jest 

przeprowadzona.  

Z kolei radny Leszek Urawski poruszył temat śmieci leżących na brzegach lasów wzdłuż dróg. 

Zdaniem radnego najgorzej jest na odcinku Gończyce-Chotynia. Radny zasugerował 

przeprowadzenie akcji sprzątania np. przy współpracy szkół. 

Radny Roman Ochnio zgłosił uwagę, iż przydała by się wysepka na skrzyżowaniu dróg 

powiatowej z drogą wojewódzką w Gończycach (naprzeciwko stawu).  

Natomiast radny Piotr Szewczyk zapytał, co z tłuczniem, który miał być pozyskany od kolei 

i wykorzystany do modernizacji dróg gminnych. 

Wójt odpowiedział, iż w przeciągu najbliższego miesiąca będzie wiadomo, coś więcej w tej 

sprawie.   

Radna Sowa zapytała, co z naprawą oświetlenia ledowego - zgłaszała problem Sekretarzowi.  

Wójt odpowiedział, iż nie zna tematu dlatego nie umie udzielić odpowiedzi.  
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Głos zabrał radny Mirosław Owczarczyk sygnalizując, że rozmawiał z kierownikiem 

odpowiedzialnym za modernizację odcinka kolejowego w Sobolewie. Obiecał, że w ramach 

dbania o dobre imię firmy wśród mieszkańców Gminy przyślą szczotki, które posprzątają 

główne ulice. 

Z kolei radna Danuta Błachnio zapytała, co z remontem ul. Polnej.  

Wójt odpowiedział, iż ten odcinek najbardziej zniszczony jest poprawiany. Z kolei całość 

zostanie prawiona po zakończeniu inwestycji. 

Radny Leszek Urawski zapytał, co z dziurami pozostawionymi po modernizacji sieci 

energetycznej. 

Wójt poinformował, iż firma Parol ma wszystko naprawić w najbliższych dniach. 

Na zakończenie Przewodniczący przypomniał, iż do 30 kwietnia 2018 r. Radni maja obowiązek 

złożyć oświadczenia majątkowe.  

 

Pkt – 20 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia XXXVIII sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 /-/ Karol Marcinkowski 


